
Zápis z porady vedení konané dne 11. 8. 2014 

Přítomni: Holub, Ledvinka, Bartošek, Veselý, Malinka, Kohoutková, Račanský, Regner, 

Křenek, Novotná Buršíková 

Omluveni: Matyska, Dostál 

 

1. Nákup výpočetní techniky pro CERIT SP  

 Čermák se sejde s Malinkou, prohovoří způsob nákupu. Ve spolupráci s Regnerem 

prodiskutují technickou specifikaci a napojení na Safe Q,  

 

2. Kontrola úkolů z minulých porad  

 Propojení Safe Q s tisky z ISu – testování tisků z IS zatím bez závěrečných výsledků, 

bude pokračovat po skončení dovolených techniků, Regner nabídl svou pomoc. Z 

Impromatu zatím neodpověděli. (kontrola 1. 9.) 

 CAMPUS licence - jednání se zatím nepokročila kvůli nepřítomnosti rektora, Veselý 

se sejde se Sellnerem. Kontrola 8. 9. 

 

3. Ostatní  

 Rekonstrukce prostor po knihovně FI – začne pravděpodobně 15. 9.  

 Šrubařová informovala, že je otevřen hlavní vchod budovy na Botanické, spojovací 

dveře do 1. a 3. patra zůstávají trvale otevřené, dokud nebude dořešen klíčový systém 

nové budovy. Od 1. 9. budou v provozu garáže pod budovou, všichni zaměstnanci 

ÚVT s úvazkem 0,5 a více je budou moci využívat, přístup je na kartu. Nejsou 

stanovena místa na konkrétní jména, parkuje se podle toho, kdo dřív přijede. Zatím 

nejsou dořešena parkovací místa pro hosty.  

 Šrubařová upozornila, že se blíží podzimní inventury a je tedy vhodná doba pro 

likvidaci nefunkčních zařízení. Divizní na to upozorní vedoucí oddělení, případné 

požadavky lze psát na adresu majetek@ics.muni.cz. 

 Je to vhodná příležitost pro zamyšlení se nad typy a délkou obnovy některých zařízení 

v rámci divizí. Do plánovaného podzimního výjezdního zasedání je potřeba to mít 

připraveno, věnovat se i drobným zařízením (neinvestičním), která je potřeba 

s nějakou periodou obnovovat.  

 Na právnické fakultě probíhá řada drobnějších staveb, požadavky na focení mimo 

budovu fakulty byly vyřešeny. Probíhá posouvání některých dveří včetně ovládacího 

zařízení, při problémech se budou obracet na Strejčkovou.  

 Ledvinka informoval, že proběhla další kontrola pracovišť po pracovní době na 

Botanické. Byl nalezen nepořádek na sálech, Ledvinka navrhl zavedení pořádkového 

režimu – operátoři 2 x za směnu obejdou sály, kontrolu zapíší. Vzhledem k tomu, že 

mají přehled o pohybu lidí na sálech, zavolají osoby odpovědné za nepořádek, aby po 

sobě uklidili.  

 Při kontrole bylo shledáno, že pracovníci na Botanické často nechápou význam nově 

instalovaných zásuvek – v zálohovaných zásuvkách byly zapojeny kupř. ventilátory 

nebo nabíječky. Pracovníci divize péče o uživatele obejdou lidi a vysvětlí význam. 

Možno řešit vydáním pokynu. Ledvinka připraví text.  

 Šrubařová informovala, že byl po dohodě s ředitelem úpraven číselník pracovišť pro 

zařazování nových projektů.  

 Kohoutková upozornila, že ředitel musí udělat personální revizi v divizích, společně 

s Malinkou jej budou kontaktovat.  
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 Holub má k dispozici návrhy videokonferenčního vybavení pro klub ÚVT, pošle 

specifikaci Šrubařové, podle toho další postup. 

 Regner informoval o schůzce oddělení GIS s archeology z FF, chtěli by mapový 

server typu Kompas. Případná delší doba plnění není problém, do konce týdne sestaví 

archeologové základní požadavky, Spurná stanoví pracnost. Zatím nejsou k dispozici 

finanční prostředky, archeologové zkusí získat nějaký projekt.  

 Rekonstrukce CPS – letos by měla být hotova architektonická studie budoucí podoby, 

Regner prodiskutuje s Valentovou. 

 Regner informoval, že byl vybrán dodavatel pro potištěná trička pro podporu CPS, 

zájemci o podobná trička si je mohou vyzkoušet a doobjednat. 

 Malinka informoval, že na pedagogické fakultě chtějí koncentrovat tiskárny do 

budovy s knihovnou, řeší technici v součinnosti s Impromatem.  

 Proběhlo testování na Carle, vše funkční, po skončení podá Malinka podrobnější 

informace.  

 

 

 

  

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


